

Stråvalla Båtklubb
Protokoll för medlemsmöte lördagen den 5 oktober 2024 kl 10:00,
Klubbhuset, Stråvalla hamn

- Punkt 1 Lars Larsson öppnade mötet
- Punkt 2 Dagordning:
- Punkt 2.1 Dagordningen fastställdes.
- Punkt 2.2 Anmälan av frågor till mötet.
Styrelsen önskar redovisa förslag på förtydligande av våra regler.
Miljöfrågor kommer att vara en stående punkt på alla kommande möten.
Sekreteraren kommer att skicka ut information till de Båtplatsägare som kommer att bli kallade till Valberedning och Hamnkommitté enligt vårt Piruttagningssystem för säsongen 2025.
Styrelsen påminner om att alla medlemmar är skyldiga att meddela via info@stravallabatkлубb.se om deras kontaktuppgifter ändras.
- Punkt 3 Mötet befanns stadgeenligt utlyst, medlemmarna tackade för sms påminnelsen.
- Punkt 4 Val av ordförande och sekreterare för mötet:
- Punkt 4.1 Val av ordförande för mötet, sittande Lars Larsson föreslogs och valdes som ordförande för mötet
- Punkt 4.2 Val av sekreterare för mötet, sittande Marie Rexelius föreslogs och valdes som sekreterare för mötet.
- Punkt 5 Val av två justeringsmän för mötesprotokollet, Christer Lannestam och Anders Johansson föreslogs och valdes som justeringsmän för mötet.
- Punkt 6 Närvaro antecknas på cirkulerande lista, förutom 6 personer från styrelsen deltog 17 personer, lista biläggs protokollet.
- Punkt 7 Protokoll från årsmötet den 20 april 2024 godkändes.
- Punkt 8 Rapport från kassören, kassören Torstein Fagerhaug hade tyvärr inte möjlighet att närvara, han bekräftade i efterhand att vi på vårt Placeringskonto har 600 592 kronor och på vårt Företagskonto har vi 220 700 kronor. Föreningen har med andra ord fortsatt god ekonomi. Styrelsen föreslår att vi under två år kommer att betala ut 2500 kr/år totalt 5000 kr till de medlemmar som räntefritt har lånat ut 5000 kr var till Klubben. Detta förslag accepterades, första utbetalning kommer att ske under 2024. Ett fåtal medlemmar har lånat ut 10 000 kr till föreningen, dessa lån kommer också att återbetalas.
- Punkt 9 Rapport från hamnkommittén;
Christer Örn meddelade att allt har fungerat bra under säsongen. Vid årets sista arbetsdag den 26 oktober kommer Bryggvattnet att stängas av. Då kommer också kanotrampen att tas upp. Detta emotsattes av en medlem som använder rampen till stor del på vintern och

är beroende av den för att kunna nyttja sin kanot. Hamnkommittén lovade att fundera på en alternativ lösning.

Joel Jacobsson har varit behjälplig som dykare och inspekterat pålarna på västra bryggan, det är inte akut men tre till fyra stolpar är maskangripna. Hamnkommittén planerar in när och hur detta underhållsarbete ska utföras.

Vår tidigare ordförande Patrik Lindberg arbetade med att finna möjligheter för att uppdatera Mittbryggan inklusive möjligheter att söka bidrag till detta arbete. Hamnkommittén fortsätter detta arbete och lägger in i en framtida underhållsplan.

Muddring – Miljö och hälsa beslutar i dessa ärenden, för närvarande finns ingen möjlighet att komma vidare i Halland (Varberg). Styrelsen arbetar vidare med denna fråga. Speciellt om vi kan erhålla ett undantag att i varje fall gräva bort tång i hamninloppet tidigt på våren.

En medlem påtalade vinster med att samarbeta med Västkustens båtklubbar om detta, LL arbetar vidare med denna möjlighet.

Punkt 10 Miljö:

Punkt 10.1 Inga olyckor har rapporterats under säsongen.

Punkt 10.2 Jörgen påminde om att det finns material och instruktion i kranboden för att hantera eventuella olyckor, beslutades att detta material flyttas till soprummet för att ta hand om ett eventuellt oljespill i hamnen.

Punkt 10.3 Vi har nu en godkänd Avfallshanterings plan med kommunen den gäller i 5 år. Den berättar bland annat om hur vi tar hand om avfall i hamnen, alla olika fraktioner. Länk till godkända bottenfärger finns på hemsidan. Prover på spolplattan kommer att tas och skickas in i samband med att vi stänger hamnen för säsongen.

Punkt 10.4 Sopor är ett återkommande problem, SBK tillhandahåller tre gröna tunnor för restavfall samt en brun tunna för organiskt avfall. Beslut att alla 4 tunnorna står inlåsta i vårt soprum. Nytt lås som kan öppnas med vår tagg sätts in. Vi bedömer att Sophanterarna från Varberg accepterar detta eftersom det är denna rutin som finns i Bua hamn. Sophanterarna har redan tagg för att öppna bommen.

Punkt 11 Till mötet anmälda frågor:

Punkt 11.1 Nya regler, dokumentet lästes upp, godkändes och kommer att presenteras på hemsidan. Påminnelse om Verifiering av kontaktuppgifter finns alltid på hemsidan, dessutom kommer styrelsen att påminna om detta vid varje Års-respektive Medlemsmöte.

Punkt 12 Nästa medlemsmöte blir årsmötet 2025, styrelsen återkommer med ett datum.

Punkt 13 Övriga frågor:

Punkt 13.1 Vaksäsongen har fungerat väl, styrelsen känner inte till några incidenter. Det har fungerat väl att boka sina vaktnätter i Boka systemet som har använts på försök under säsongen, däremot har det varit i princip omöjligt att ändra datum. Styrelsen föreslår därför att vi inför säsongen 2025 kommer att använda vårt befintliga BAS system, vilket godkändes av mötet.

Punkt 13.2 Tampar och fendrar. Vi påminner som vanligt om att alla båtar ska vara förtöjda med säkra tampar och alla båtägare ska använda fendrar. En medlem informerade att det alltid

är den egna båtägaren som står för kostnad/självrisk även om det är en annan båt som har förorsakat skadan. Det är dock föreningens målsättning att vi ska ha en säker hamn med korrekt förtöjda båtar och säkra stegar.

Alla båtar i Hamnen ska vara försäkrade.

En medlem bad om ordet för att berätta att han och många med honom upplever att styrelsen gör ett mycket bra och gediget arbete, att vi har en välskött Båtklubb och en mycket fin hamn. Styrelsen tackade för denna fina återkoppling.

- Punkt 13.3 En medlem frågade om möjlighet och kostnad att hyra Klubbstugan för en privat tillställning. Det går utmärkt, kostnad 400 kr/tillfälle, vi kan inte erbjuda parkering under säsong. Den medlem som hyr klubbstugan under säsong måste dock informera och komma överens med Hamnvakten.
- Punkt 13.4 Styrelsen uppmanar återigen alla medlemmar att kontrollera sina kontaktuppgifter och informera om eventuella förändringar till info@stravallabatklubb.se
- Punkt 14 Lars Larsson tackade alla för visat intresse och avslutade mötet.

Mötesordförande Lars Larsson:

Vid protokollet:

Justeras Anders Johansson:

Justeras Christer Lannestam: